



Protokoll styrelsesammanträde

Måndagen den 10 augusti 2026, kl. 17:30 i klubblokalen.

Närvarande: Kenth Bergström, Rolf Nidén, Joakim Lindahl, Rasmus Norlander och Ulla-Maija Johannesson.

Frånvarande: Johan Wahlgren, Kristian Hägglund, Sofie Krook.

1. Sammanträdet öppnas.

Kenth hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat.

2. Godkännande av föredragningslista.

Föredragningslistan godkändes.

3. Föregående mötesprotokoll

Godkändes och lades till handlingarna.

4. Ekonomi och Bidrag.

Lugnt sedan sista mötet. Deklarationen inskickad. Ytterligare 1 fritidskort har kommit in sedan sist. Diverse fakturor betalda. Senior sport school ska faktureras.

5. Bolaget informerar.

Information från Tomelilla Golf AB

Vi har just nu **967 medlemmar, varav 147 juniorer**. Vid samma tidpunkt förra året hade vi 905 medlemmar, varav 105 juniorer. Det innebär en ökning med **62 medlemmar totalt och hela 42 juniorer** på ett år. Det är naturligtvis en väldigt positiv utveckling och något vi ska vara stolta över.

Samtidigt innebär den kraftiga medlemsökningen också ett ansvar för både bolaget och föreningen. Vi behöver se till att alla nya medlemmar får en bra start, känner sig välkomna och hittar sin plats i klubben. Därför tycker jag att vi tillsammans – **bolag, förening och kommittéer** – bör planera in en gemensam verksamhetsdag under hösten/vintern. Målet bör vara att dels ta fram en tydlig plan för hur vi tar hand om våra nya medlemmar, dels planera

verksamheten för hela **2027** i god tid. Jag tror att det skulle ge oss bättre framförhållning och göra det lättare för alla delar av klubben att dra åt samma håll.

Vatten och bevattning

När det gäller vattentillgången har vi äntligen fått vårt tillstånd klart. Vi pumpar nu för fullt vatten till bevattningsdammen och har därmed betydligt bättre förutsättningar att bevattna banan.

Det innebär att vi nu kan bevattna hela banan utan de tidigare begränsningarna. Det kommer dock att ta lite tid innan de allra torraste delarna av fairways har återhämtat sig helt. Förutsättningarna framåt är däremot mycket bättre.

Projekt under höst och vinter

Bolaget kommer inom kort att besluta vilka projekt som ska genomföras under hösten och vintern. Några av de projekt som ligger närmast till hands är:

- Renovering av ett antal tees.
- Fortsatt skogning och röjning i vissa trädgångar.
- Fortsatt arbete med den nya miljöplanen som miljökommittén har arbetat fram.
- En eventuell ombyggnad av det gamla golfbilsgaraget till en bagbod under vintern.

Vi kommer att prioritera projekten utifrån behov, ekonomi och vilken nytta de ger verksamheten.

Drivingrange

Vi kommer att se över drivingrangen och sannolikt komplettera med fler och bättre mål att sikta på. Målet är att göra rangen mer attraktiv och användbar för både medlemmar och gäster.

Sammanfattningsvis tycker jag att vi går in i hösten med väldigt bra förutsättningar. Medlemsantalet utvecklas starkt, framför allt på juniorsidan, vi har fått ordning på vattentillgången och vi har flera projekt på gång som kan utveckla både banan och klubbens övriga verksamhet. Nu gäller det att ta vara på den positiva utvecklingen och tillsammans planera för hur vi vill att Tomelilla Golf ska se ut och fungera under 2027.

Restaurangen

När det gäller restaurangen har nuvarande krögare sagt upp sitt avtal. Avtalet löper egentligen till 2028, men krögaren har meddelat att man önskar lämna verksamheten så snart som möjligt.

Bakgrunden till uppsägningen är framför allt den stora bristen på kockar och svårigheten att rekrytera personal till restaurangverksamheten. Det har gjort det svårt för nuvarande krögare att bedriva verksamheten på det sätt man önskar.

Bolaget har därför redan börjat undersöka möjligheterna att hitta en ersättare och har varit i kontakt med olika tänkbara aktörer. Vi har dock ännu inte hittat någon ny krögare och det har inte heller gått ut någon officiell annons.

Målsättningen är att hitta en ny restauratör så snart som möjligt, men samtidigt vill vi hitta rätt person eller aktör för verksamheten och inte göra en förhastad rekrytering. Realistiskt är därför att en ny restauratör kan vara på plats till våren 2027.

Vi kommer att fortsätta arbetet under hösten och ser gärna att även föreningen och medlemmar hjälper till att sprida informationen om det finns tänkbara intressenter.

Frågor från Ulla-Maija:

- Vad hände med golfvärdarna?

Eftersom det vid rekryteringen endast var 4–5 personer som visade intresse bedömde jag att det var lite för få för att dra i gång verksamheten på ett bra sätt i år. Jag vill hellre att vi gör detta ordentligt än att starta en verksamhet med för få personer och sedan få svårt att bemanna den.

Min förhoppning är därför att vi inför nästa säsong börjar rekryteringen betydligt tidigare, så att vi hinner få ihop en bra grupp och även genomföra någon form av utbildning/information innan säsongen börjar. Då tror jag att golfvärdarna kan bli ett bra sätt att skapa mer aktivitet och samtidigt ge våra medlemmar och gäster ett bättre mottagande på klubben.

- Dålig info om fadderronderna, nya medlemsgolfen och regelvandringen.

Här håller jag med om att vi kan bli bättre. Vi har aktiviteter som är bra för nya och befintliga medlemmar, men informationen om dem behöver komma ut tidigare och på ett tydligare sätt.

Det är särskilt viktigt med aktiviteter som fadderronder, nya medlemsgolfen och regelvandring eftersom de fyller en viktig funktion i att få nya medlemmar att komma in i klubben och känna sig hemma.

Jag tycker att vi inför nästa säsong bör lägga in dessa aktiviteter i årsplaneringen redan från början och ha en tydligare plan för när de ska kommuniceras och marknadsföras.

- Har man planer om hur göra med gässen till nästa år?

Här finns det redan en plan inför nästa år. Vi har varit i kontakt med några jägare som kommer att hjälpa oss med gåsproblematiken under nästa säsong. Tanken är alltså att vi ska kunna arbeta mer aktivt med detta från början av nästa år, så att vi förhoppningsvis kan minska problemen på banan.

- Information om farligt spel på banan, har bett att skriva om detta i veckobrevet.

Det är en viktig fråga. Jag har inget emot att vi tar med detta i veckobrevet. Det är viktigt att vi får fram budskapet på ett tydligt men inte skuldbeläggande sätt – säkerheten måste alltid gå först.

- Hört att det kan bli baksug på de nya toaletterna, kanske ska leverantören informeras?

Det har, såvitt jag känner till, hänt vid ett tillfälle att det blev baksug i de nya toaletterna. Det åtgärdades direkt när det uppmärksammades. Det finns därför inget som tyder på att det skulle vara något konstruktionsfel med toaletterna.

Om frågan kommer upp igen kan vi naturligtvis följa upp det, men utifrån det vi vet idag ser jag inget behov av att göra en större sak av det eller kontakta leverantören med anledning av ett påstått konstruktionsfel.

Förslag från styrelsen med skyltar på korthål om att laga nedslagsmärken.

6. Projekt, vad kan och bör vi söka.

Finns en hel del olika projekt man kan få stöd för via RF SISU.

7. Rapporter från kommittéerna, uppdatering av styrelsens medlemmar.

- **Seniorkommittén** – Seniorgolf på tisdagar.
- **Damkommittén** – Swishbetalning är i gång, företagsnummer till banken.
- **Herrkommittén** – Över 30 anmällda till morgondagens tävling.
- **Juniorkommitté** – Inget meddelat.
- **Medlemskommittén** – Inget nytt.
- **Tävlingskommittén** – Nytt tävlingsprogram utskickat.

8. Verksamhet.

Tomelilla GK kommer inte att medverka vid Idrottens dag på skolan.

Träff för nya medlemmar bokad 17 augusti på korthålsbanan.

Regelvandring har bokats in med PT-Henke 27 augusti kl. 18:00.

Idrottonline, behöver någon som tar hand om detta.

9. Övriga frågor:

Gällande golfbilar står det att nyckeln ska lämnas i postlådan, borde även stå att bilen ska köras in i garaget och sättas på laddning. Finns en del som har egna nycklar, har man koll på vem som har nycklar? Kan det inte finnas en postlåda i garaget där man lämnar nycklarna?

Jessica Hultzen från kommunen vill komma på besök. Förslag på tider tas fram för att se vem som kan medverka.

10. Nästa sammanträde, 12 oktober 2026, kl. 17.30 klubblokalen.

Vid protokollet:

Rasmus Norlander

Justeras:

Kenth Bergström